


Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 19 april 2023 01:22:18

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: I samhället av idag förekommer i många fall så kallad ljusstöld,
alltså orimligt mycket ljusuttag vid diverse anläggningar.
Så även i Ulricehamns kommun.
Tar kommunen detta problem på allvar eller låter man i synnerhet
nattetid verksamheter vid nyetableringar "kräma" på med så mycket
belysning man känner för? Detta är givetvis inte till gagn vare sig
för medborgares hälsa eller för djurlivet.

Min fråga är därför om Ulricehamns kommun har någon strategi för
hur ljusstarka företagsskyltar vid nyetablerade verksamheter får
vara?

Till vem ställs
frågan?: Byggenheten i sektor Miljö och Samhällsbyggnad

Förnamn: Bengt
Efternamn: Birgersson
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får spara
mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 16 april 2023 13:36:48

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Hej!
Vad har ni fått för uppfattning av "sjuksköterskeflykten" i den
kommunala hemsjukvården? Och har ni några planer på hur
hemsjukvården ska räddas innan vårdtagarna far illa när
sjuksköterskebristen fortsätter öka pga sjukskrivningar och
uppsägningar.

Förnamn: Cecilia
Efternamn: Larsson
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får spara
mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 23 april 2023 19:52:38

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Vi undrar vad Ulricehamns kommun tänker göra för att
förbättra arbetsmiljön för personalen inom äldreomsorgen, så
att van personal vill stanna och ny vill börja.

En stor förbättring vore att få tillbaka var tredje helg.
Diskuteras det ?

Hur tänker ni om den nya semesterperioden v 23-v 34.
Kommer den att vara kvar ?

Till vem ställs frågan? : Vet ej
Förnamn: Susanne
Efternamn: Schönberg
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 20 april 2023 22:49:56

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Vi i kommunens ytterkant närmare bestämt ytterkant av Liared och
Kölingared, vi som har 3 mil till Ulricehamn. Jag vet att det fortfarande
kommer bli problem och dyra kostnader när det gäller skolskjuts om
det blir så illa att barnen ska till Ätradalsskolan. Nu åker mina barnbarn
från Hallen i Kölingared byter buss efter 1 mil i Liared, sedan efter 1
mil igen byter buss i Hössna och sedan till stan. När uträkningarna för
flytt till Ätradal ang skolskjutser räknades ut, så stod det att det
kommer inte gå någon buss i framtiden mellan Hössna och
Ulricehamn? Här är enda delen av kommunen som överhuvudtaget inte
har någon kollektivtrafik. Hur löser ni framtiden för barnen när de
börjar på Tingsholmsgymnasiet, hur blir det med skolskjuser dit om det
inte kommer finnas bussförbindelser till stan?

Till vem ställs
frågan? : Vet ej

Förnamn: Anne
Efternamn: Sörbö
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 22 april 2023 22:54:00

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: I nuläget kan ungdomarna vid Tingsholmsgymnasiet inom Hössna
skolområde åka med skolskjutsen in till Stenbocksskolan. Om
skolskjutsen inte längre går in till Ulricehamn, vad har kommunen
tänkt sig för lösning för gymnasieeleverna då?

Till vem ställs
frågan? : Vet ej

Förnamn: Emma
Efternamn: Hallin
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får spara
mina
kontaktuppgifter.:

Markerad







Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 22 april 2023 21:32:10

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Efter två år av kritik från berörda vårdnadshavare i Hössna
skolområde: kommer ni nu att göra en analys av konsekvenserna som
beslutet om ändrade upptagningsområden för högstadieskolorna får för
familjerna i Hössna skolområde - och ta hänsyn till den påverkan som
påvisas genom att justera beslutet?

Till vem ställs
frågan? : Vet ej

Förnamn: Camilla
Efternamn: Nilsson
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad





Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 22 april 2023 23:09:51

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

I debatten som följde på beslutet om ändrade upptagningsområden för
kommunens högstadiefrågor så nämndes det fria skolvalet som en
lösning för alla de familjer vid Hössna skola som ser sin vardag
försvåras genom förflyttningen från Ulricehamn till Timmele . Att
välja en annan skola än den anvisade innebär att rätten till skolskjuts
försvinner om inte kommunen specifikt beslutat om annat. Det finns
heller inga garantier för att barnet placeras vid den valda skolan, och
heller inga för att eventuella syskon hamnar där. Hur tänker sig
Ulricehamns politiker att det fria skolvalet skulle kunna vara en
realistiskt lösning för familjer på landsbygden?

Till vem ställs
frågan? : Vet ej

Förnamn: Emma
Efternamn: Hallin
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 23 april 2023 11:26:49

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Angående beslutet att bygga tre högstadieskolor: har
kommunen ett tillräckligt stort elevunderlag för
Ätradalsskolan utan eleverna från Hössnas skolområde?

Till vem ställs frågan? : Vet ej
Förnamn: Sylvia
Efternamn: Lundqvist
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
Jag godkänner att
Ulricehamns kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 23 april 2023 14:41:06

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Hur ser byggnads- och inflyttningsplanen ut för de
olika högstadieskolorna, och då specifikt för
Hössnaeleverna? 

Till vem ställs frågan? : Vet ej
Förnamn: Simon
Efternamn: Lagervall
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att Ulricehamns
kommun får spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 23 april 2023 19:45:01

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Lingontuvan i Köttkulla.
Att inrätta ett fritidshem tillsammans med förskolan (”daghem”)
på Lingontuvan i Köttkulla i början av 1990-talet, var av allt att
döma ett politiskt beslut.
Våren 2020 beslutade dåvarande (och senare tillförordnade-)
rektor på Gällstad skola att fritidshemmet vid Lingontuvan skulle
upphöra och barnen hänvisas till fritidshemmet i Gällstad.
Rektorn ska leda och samordna det pedagogiska arbetet, och
ansvara för sin inre organisation, vilket exemplifieras i skollagen
med bland annat schemaläggning, ordningsregler och
åtgärdsprogram.
Hur kommer det sig att en rektor, utan delegationsbeslut, kan
ändra på ett politiskt fattat beslut om var i kommunen
barnomsorg/skola ska vara lokaliserad?

Till vem ställs frågan? : Vet ej
Förnamn: Åsa
Efternamn: Odén
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns kommun
får spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 23 april 2023 13:19:30

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga här: Fråga främst till Wiktor Öberg men även till övriga politiker!
Har läst i UT att M och C tycker det låter intressant med
privatisering av ny simhall och min fråga är då huruvida man har
undersökt hur besöksavgifter har påverkats om man övergått från
kommunal till privat drift
Det finns ju en del simhallar som gjort just så och där man då kan
undersöka hur avgifterna har påverkats!
En riskkapitalists främsta drivkraft är ju att tjäna så mycket pengar
på kortast möjliga tid vilket vanligtvis betyder kraftiga
avgiftshöjningar!
Vattenmotion är ju ofta den enda motionsform som äldre och även
reumatiker klarar av, dessutom tillhör ju som regel inte till de allra
köpstarkaste grupperna så jag fruktar att kraftiga avgiftshöjningar
kan bli mycket negativt för dessa grupper.
Dessutom är det ju hur folkhälsosynpunkt fördelaktigt ju friskare vi
pensionärer håller oss!
Vore tacksam för besked om det gjorts någon undersökning om
detta!

Till vem ställs
frågan? : Individnämndens ordförande Liselotte Andersson (C)

Förnamn: Olavi
Efternamn: Himiläinen
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får spara
mina
kontaktuppgifter.:

Markerad



Från: Ulricehamns kommun
Till: Ulricehamns Kommun
Ärende: Inkommen allmänhetens frågestund
Datum: den 24 april 2023 08:48:47

Detta är en fråga till allmänhetens frågestund i kommunfullmäktige. Den har kommit in via
formuläret på ulricehamn.se

Skriv din fråga
här:

Hej! Varför har Tingsholm inget Barn och fritidsprogram? Med
inriktningarna pedagogiskt och socialt arbete kan kommunen säkra upp
personal framöver från ”de egna leden” och eleverna vara ett tillskott i
verksamheterna förskola, skola, fritid och LSS under pågående
utbildning, som APL elever och vikarier. BF är en lösning på
personalbristen!

Till vem ställs
frågan? : Kommunalråd Mikael Dahl (C)

Förnamn: Helena
Efternamn: Rask
Adress:
Postnummer:
Ort:
Telefon:
E-post:
Jag godkänner att
Ulricehamns
kommun får
spara mina
kontaktuppgifter.:

Markerad




